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فیلم // برگزاری جلسه شورای حفاظت از منابع آب شهرستان اهر

اهر، سال آینده نیز تنش آبی خواهد داشت / ممنوعیت کشت برنج در اهر / در اهر میزان بارش نسبت به سال قبل

۴۸درصد کاهش یافته

به گزارش سیمای اهر؛ فرماندار شهرستان اهر در جلسه شورای حفاظت از منابع آب با بیان اینکه طبق آمار میزان بارش در این شهرستان نسبت به مدت مشابه سال قبل ۴۸ درصد

کمتر می باشد گفت: باید از الان برنامه ریزی لازم جهت مدیریت مصرف آب صورت پذیرد تا سال آینده در حوزه کشاورزی ، صنعت و شرب با مشکل مواجه نشویم.

صادق احمدی به شاخص ورودی مخزن سد ستارخان اشاره کرد و گفت:امسال میزان ورودی آب به سد ۲۰ درصد بیشتر از مدت مشابه پارسال می باشد.

وی افزود: در بخش مصارف شرب شهری از اول مهر تاکنون ۵ درصد بیشتر از مدت مشابه سال قبل می باشد که انتظار داریم شهروندان نسبت به مدیریت مصرف آب اهتمام جدی

داشته باشند.

احمدی با اشاره به اینکه در چندین سال گذشته شاهد تغیرات اقلیمی و تنش آبی در منطقه هستیم گفت: باید کشت برنج در شهرستان اهر به حد نیاز مصرف خود کشاورزان باشد

و هرگونه کشت مازاد برنج جهت فروش و عرضه به بازار ممنوع است.

رئیس شورای حفاظت از منابع آبی شهرستان اهر با بیان اینکه در سال آینده نیز تنش آبی خواهیم داشت گفت: هرگونه آبیاری از آب شرب برای سطح خدمات در شهر و روستاها

و هرگونه انشعاب غیر مجاز برای خانه باغها و هرگونه کشت غیر مجاز محصولات کشاورزی در مسیر رودخانه اهرچایی ممنوع میباشد و با متخلفان برخورد قانونی صورت خواهد

گرفت.

وی از اعضای این شورا خواست جهت آشنایی و توجیه دانش آموزان نسبت به موضوع کم آبی و اهتمام برای مدیریت مصرف بهینه آب اردوهای دانش آموزی جهت بازدید از سد

مخزنی ستارخان صورت پذیرد.
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